



产品中有害物质名称及含量 产品中有害物质名称及含量							保修卡 ^{導敬的用户, 2}	保修卡是您将来申请保	修的凭证,请您配合销售商填耳	『并妥善保管备用!	FCC声明 根据FCC规则第15部分,本设备经过测试,符合B类数字设备的限制。这些限制旨			
部件名称			1	有害物质		5 多溴二苯醚	用户信息 电子邮件 用户姓名 电子邮件				在提供合理的住宅设施中的有害干扰防护。该设备产生使用并可辐射射频能量, 如果未按照规定安装和使用该指示可能会对无线电通信造成有害千扰。然而,有			
印刷电路组件	铅(Pb)	汞(Hg)	镉(Co	d) (Cr(VI))		(PBDE)	联系电话 通讯地址 产品信息		邮政编码		不能保证在特定安装中不会发生干扰。如果这个设备有对无线电或电视接收造成有害干扰,可通过转动来确定设备,关闭和打开时,鼓励用户尝试通过一个或			
外壳等小结构件	构件 〇 〇 〇 〇 〇 〇 〇) 回信志 产品2称 产品型号 产品型号 产品型号			多个以下更多措施 一一重新定向或重新定位接收天线。	SOBAST						
 :表示该 定的限量要求以 ×:表示该 GB/T26572规; 	本表格依据SJ/T11364的规定编制。 ○:表示该有害物质在该部件所有均质材料中的含量均GBT26572 规 定的限量要求以下。 ×:表示该有害物质至少在该部件的某一均质材料中的含量超出 GB/T26572 规定的限量要求。						销售商信息 名 称 地 址 联系电话 销售日期 邮政编码				——增加设备和接收器之间的间距。 ——设备连接到与接收器不同的电路上的插座已连接。			
	印刷电路板组件*:包括印刷电路板及其零部件,电子元器件等, 艮据产品型号不同,您所购买的产品可能不会含有以上所有部件					+	<u> </u>	索贝斯数码科技有	发票号码 限公司		——请咨询经销商或经验丰富的无线电/电视技术人员以获得帮助。			
	和志,标志内的数字代表在正常的使用状态下的产品的							东莞市清溪镇清溪 9368131 obast.com @sobast.com	科技路411号1号楼		此设备符合FCC规则的第15部分。操作受以下两个条件限制条件 (1)本装置不得引起有害干扰。 (2)本装置必须接受任何接收到的干扰,包括可能导致意外操作的干扰。 未经合规责任方明确批准的变更或修改可能使用用户对设备的操作权限失效。			
							SOBAST 合格证 全部的: 全部的: 世前前: 							

	Name and conte	ent of h	azardo	bus subs	stances	in pro	oducts	Warranty Service		FCCStatement	
	Name and cont	ent of I	nazardo	ous sub	stances	s in pro	oducts	Dear user, this warranty card is the pro cooperate with the seller to fill it out and kee		According to Part 15 of the FCC Rules, this device has been tested to meet the restrictions for Class B digital devices. These restraining decrees In providing reasonable	
on key			Н	larmful m	naterials			User info		protection against harmful disturbances in residential facilities. The device generates and uses radiofrequency energy, if this instruction is not installed and used in accordance with the	
	Part Name	Pb Hg Cd Cr(VI) PBB PBDE					DDDE	User name	Email	regulations, it may cause harmful interference to radio communications. However, there are	
		PU	Πg	Cu	Cr(vi)	PDD	FDUC	Contact number	Postal code	There is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this device	
	Printed						0	Mailing address		has built for radio or television reception into harmful interference, the device can be	
	circuitassebly							Product information		determined by turning it off and on when the user is encouraged to try to pass through one or Several more measures below	
	Small structuraparts			0				Product name	Product number		
	such asshell							Product barcode/Serial number /Batch ni	umber	 — Redirect or reposition the receiving antenna. 	
	This form is compiled	in accor	dance w	rith SJ/T 1	11364.						
	◯:Indicates that t							Vendor information		connected.	
	homogeneous materials of the part is in Below the limit requirements specified in GB/T 26572. ×: Indicates that the content of the hazardous substance in at least one of the homogeneous materials of the part exceeds The limit requirements specified in GB/T 26572. The parts marked with "×" on the form are all harmful due to the							Name		 — Please consult a dealer or experienced radio/TV technician for assistance. 	SOBAST
								Address			
								Contact number		This device complies with Part 15 of the FCC Rules. The operation is restricted by the following two conditions	
onds to								Sales date	Sales date Postal code (1) The device shall not cause harmful interference.		
01100 10	limitations of global t							Remark			
	substances.							Manufacturer: Dongguan Sobast Digital Tech	al a Ar Ind	that may cause unexpected operation.	
	Printed circuit board							Address: Building 1, No. 411 Qingxi Science a		Changes or modifications that are not explicitly approved by the compliance responsible party an may invalidate the user's permission to operate the device.i	
	their parts, electronic the product you purch							City, Guangdong Province			
	the product you pure	luscu m	iy not co	mannatt	che abov	compo	onenta	Tel: 0755-89368131 Website: www.sobast.com		This equipment complies with FCC radiation exposure limits set forth for an uncontrolled environment. This equipment should be installed and operated with minimum distance 0cm between the ard interact wave between the statement of the set o	
	Electro	nic and	electrica	al produ	icts sold	in the	People's	Email: sobast@sobast.com		between the radiator and your body.	
	Republic of China must mark this Logo, the number in the logo represents the product under normal use Environmental protection use period.							SOBAST			
								Merge Card			
_		mental	protectio	n uae pei	nou.						
s to											